



### VOTE OF THANKS

ECA Staff Union would like to again congratulate all the awardees for the Long Service Award ( Addis Ababa, SROs and IDEP). **You have worked for it, and you deserved it.**

We would also like to greatly thank HRSM team under the leadership of Carlos Haddad and Sajiv Nair. The team worked tirelessly since September last year until the eve of the event.

A big thank-you goes to ES a.i. Mr Antonio Pedro who led the ceremony and stayed the course of the 3+ hours standing and making sure he personally shakes the hand of all awardees to thank them for their service to this great institution.

**We recognize and value this motivating and supporting action to the staff cause**

We equally thank all the logistic support staff: ITSS and the Communication team.

**Let's all continue to work together harmoniously to build the ECA of Excellence, the ECA 2.0**

Thank you

**Mahamadou Nassirou Ba, President**

ECA Staff Union

*"Be a paying member today, we will always have your back"*

---

### NOTE DE REMERCIEMENTS

Le Syndicat du personnel de la CEA tient à féliciter tous les lauréats du prix de l'ancienneté (Addis Abeba, OSR et IDEP). **Vous avez travaillé pour cela et vous l'avez mérité.**

Nous tenons également à remercier chaleureusement l'équipe des ressources humaines sous la direction de Carlos Haddad et Sajiv Nair. L'équipe a travaillé sans relâche depuis septembre de l'année dernière jusqu'à la veille de l'événement.

Un grand merci au S.E. a.i. M. Antonio Pedro qui a dirigé la cérémonie et est resté debout pendant plus de trois heures, s'assurant de serrer personnellement la main de tous les lauréats pour les remercier de leurs services à cette grande institution.

**Nous reconnaissons et apprécions cette action de motivation et de soutien au personnel.**

Nous remercions également tout le personnel de soutien logistique : ITSS et l'équipe de communication.

**Travaillons ensemble harmonieusement pour construire la CEA d'excellence, la CEA 2.0.**

Merci à vous

**Mahamadou Nassirou Ba, Président**

Syndicat du personnel de la CEA

" Soyez un membre cotisant aujourd'hui, nous serons toujours derrière vous".